



شركة المطاحن العمانية (ش.م.ع.ع.) Oman Flour Mills Company (S.A.O.G.)

27/10/2022

٢٧/١٠/٢٠٢٢م

Board of Directors Resolutions Disclosure

الإفصاح عن قرارات مجلس الإدارة

The Board of Directors of Oman flour Mills SAOG (" the company") advises the Capital Market Authority ,the Muscat Stock Exchange and the investors' Community the following has been resolved at the Board of Directors meeting held on October 2022:-

يسر مجلس إدارة شركة المطاحن العمانية ش.م.ع.ع. ("الشركة") أن يحييط علما كلا من الهيئة العامة لسوق المال وبورصة مسقط وعمامة المستثمرين بأنه تم خلال إجتماع مجلس الإدارة المنعقد بتاريخ ٢٦ أكتوبر ٢٠٢٢م إتخاذ القرارات التالية :-

1- The board approved the company's financial statements for the period ending on September 30, 2022 which were reviewed by the company's external auditor.

١- اعتمد المجلس البيانات المالية للشركة للفترة المنتهية في ٣٠ سبتمبر ٢٠٢٢م والتي تم مراجعتها من قبل المدقق الخارجي للشركة.

2- The board approved the proposal of transferring the remaining amount of 118,094 (One hundred eighteen thousand ninety-Four Omani riyals) from the amount allotted to help those affected by Hurricane(Shaheen), to the General CSR Program of the company, and that after the formal approval of the company's ordinary general meeting that would be held by the company later .

٣- وافق المجلس على مقترح تحويل المبلغ المتبقي و البالغ ١١٨,٠٩٤ ريال عماني (مائة وثمانية عشر ألف و أربعة وتسعون ريال عماني)، من المبلغ المعتمد و المخصص لمساعدة المتضررين من إعصار (الشاهين) ، إلى بند دعم خدمات المجتمع الخاص بالشركة ، وذلك بعد الموافقة الرسمية للجمعية العامة العادية للشركة التي ستعقدها الشركة في وقت لاحق .

عن شركة المطاحن العمانية ش.م.ع.ع.

For /Oman Flour Mills SAOG



C.R. No. 10/5841/0

P.O. Box 566, Ruwi, PC 112, Sultanate of Oman
Tel: (968) 24717300, Fax: (968) 24714711
Customer Service Enquiries: (968) 24717333

Website: www.omani-flour-mills.com
e-mail: info@omanflourmills.com

س.ت.رقم: ١٠/٥٨٤١/٠

ص.ب : ٥٦٦، روي. الرمز البريدي: ١١٢، سلطنة عمان
هاتف: ٢٤٧١٧٣٠٠ (٩٦٨)، فاكس: ٢٤٧١٤٧١١ (٩٦٨)
خدمة متطلبات العملاء: ٢٤٧١٧٣٣٣ (٩٦٨)